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Referat fra Generalforsamlingen: 

 

Ad 1. Valg af dirigent og referent: 

Formanden udbad sig forslag til dirigent, og bestyrelsen foreslog Willy Mardal, der 

valgtes med akklamation. 

Formanden udbad sig forslag til referent, og bestyrelsen foreslog Børge Rasmussen, 

der valgtes med akklamation. 

 

 

Ad. 2 Aflæggelse af beretning: 

Formanden viste punchlines på skærmen og kommenterede de enkelte punkter. 

Den skrevne beretning vedhæftes som bilag 1. 
• 54 medlemmer – så vi er stabiliseret på den gode side af 50 medlemmer 

Med 179 udstedte licenser er der potentiale for ca. 100 flere medlemmer, hvorfor 

alle opfordres til at kontakte ikke-medlemmer for at få dem med i fællesskabet. 

Opfordring fra forsamlingen til, at en navneliste på personer med tlf.nr. &/eller 

mailadresse hvor til der er udstedt licens, udsendes til alle foreningens medlemmer. 

• Constant Effort Site (Brabrand Sø, Vestamager, Ljunget på Fyn, Vejlerne og Skagen) 

• CES-møde i Klitmøller.  

Et godt og givende møde. 

• Hjemmesiden.  

Er p.t. lagt ned efter at have været hacket. Der er hyret professionel hjælp til at få 

ryddet op og få siten gjort nemmere at administrere samt beskyttet mod yderligere 

angreb. Forventes oppe at køre omkring årsskiftet. 

• Tilskud fra VELUX Fonden til CES 

Der er opnået tilskud på kr. 42.500,- til nye net til alle CES,  

Bestyrelsen har mindre antal nye net på lager til uddeling efter ansøgning. 

• Skagen Fuglestations bestyrelse og åbning.  

Formanden har været tildelt plads i fuglestationens bestyrelse under hele planlægningen og 

opstarten. SFS har tildelt foreningen en permanent plads i bestyrelsen, for fremadrettet at 

videreføre samarbejde og vidensudveksling. Der for forslag til vedtægtsændringer under 

dagsordenens pkt. 7. 

• Observatørpost i DOFs FSU 

Foreningen er blevet tildelt en observatørpost i Fuglestationsudvalget, især med 

henblik på udvikling af og uddannelse af ringmærkere. 
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• EURING møde på Amager 

Foreningen var repræsenteret med Formanden under mødet. Deltog endvidere i 

tilrettelægning og afvikling af arrangementet, der alene har fået positiv kritik. 

• Årets Ringmærker 

Dette års hæder skal gå til Hans Lind og hans gruppe på Gedser Fuglestation for 

deres store og trofaste arbejde. Desuden har de med stor energi og frivillighed 

gennemført en flot renovering af fuglestationen. En tydelig overrasket og meget 

glad Hans Lind modtog æres-ringen på fuglestationens vegne. 

• Næste årsmøde lørdag den 24. november 2018 

Formanden opfordrede til at nogen meldte ud, at de gerne ville lægge lokaliteter til. 

 

 

Ad. 3 Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 

Kassereren gennemgik regnskabet, der udviste et driftsoverskud på kr. 910. 

Kassereren fremlagde endvidere en oversigt over foreningens beholdninger, der 

sammenholdt med forklaringer omkring nedskrivning af lager endte op i en status-

balance på kr. 33.937.89, hvoraf der på bankkonto indestår kr. 26.392,89. 

 

Efter enkelte uddybende spørgsmål fra forsamlingen, godkendtes regnskabet med 

akklamation. Regnskabet udsendes tillige med referatet. 

 

 

Ad. 4 Forelæggelse af budget til godkendelse 

Kassereren gennemgik budgettet, der ender ud i et underskud på kr. 2.700,-. 

Underskuddet skyldes primært udgift på kr. 10.000.- til renoveringen af hjemmeside. 

På forespørgsel fra forsamlingen oplystes, at den omtalte pris på hjemmesiden er at 

forstå som en max-pris, der er indhentet forinden arbejdets påbegyndelse. 

I budgettet er forudsat indtægt fra samme antal medlemmer som sidste regnskabsår. 

Derfor endnu en opfordring til at skaffe flere medlemmer. 

Der er medregnet et forventet tilskud på kr. 10.000,-, og yderligere indkøb af net for kr. 

8.000,-. Med det indregnede underskud balancerer budgettet med kr. 39.700,-. 

Forsamlingen godkendte med akklamation. 

 

Ad. 5 Valg til bestyrelsen. 

Efter tur afgår: Iben Hove Sørensen, Hans Rytter og Clausjannic Amland-Labuz.  

Alle erklærede sig villige til genvalg, hvilket forsamlingen kvitterede for med 

akklamation. De anførte kandidater er hermed valgt for 2 år. 

 

Valg af Suppleanter:  

Efter tur afgår: Kim Skelmose, Morten Jenrich Hansen og Jan Salmonsen. 

Alle erklærede sig villige til genvalg, hvilket forsamlingen kvitterede for med 

akklamation. De anførte kandidater er hermed valgt for 1 år. 
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Ad. 6 Valg af revisor. 

Nuværende Revisor: Jens Muff Hansen har erklæret at være villig til genvalg. 

Forsamlingen kvitterede her for med akklamation.  

Revisor Jens Muff Hansen valgt for 1 år.  

 

 

Ad. 7 Behandling af indkomne forslag: 

Ad. Forslag 7.1, § 3: Redaktionel præcisering af Regnskabsåret: 

Nuværende: Stk. 2: Foreningens regnskabsår løber fra november til november 

 Ny Tekst:  Stk. 2.: Foreningens regnskabsår løber fra 1. november til 31 oktober 

 

 

Ad. Forslag 7.2, § 5:  Dagsordenen 

Nuværende  pkt.  7. Behandling af indkomne forslag 

Ny tekst: pkt.  7. Godkendelse af repræsentant-(er) til tillidsposter. 

Som følge heraf nyt  

 Pkt.  8. Behandling af indkomne forslag 

 Pkt.  9. Eventuelt 

  

Som følge af Forslag 7.2 fremsættes forslag 7.3: 

Ad. Forslag 7.3, § 6: Bestyrelsen 

Nuværende  Stk. 3  flyttes til Stk. 4. 

Ny tekst  Stk. 3 Bestyrelsen indstiller repræsentant-(er) til tillidsposter til 

    godkendelse på generalforsamlingen. 

Ny tekst  Stk.  5 Bestyrelsen tildeler tilskud fra foreningens ansøgningspulje efter 

   principper godkendt af Generalforsamlingen. 

 

 

Forslagene præsenteredes enkeltvis.  

 

Forslag 7.1 godkendtes uden yderligere spørgsmål. 

 

Forslag 7.2 godkendtes også i første omgang, men under den videre debat 

omkring Forslag 7.3 opstod der en del spørgsmål fra forsamlingen. Konklusionen 

blev, at i fald bestyrelsen ønskede forslag 7.2 og 7.3 godkendt, gjorde de 

bestyrelsesarbejdet unødvendigt tungt og usmidigt, i det bestyrelsen så i hvert 

enkelt tilfælde, var nødsaget til at afvente en generalforsamlings godkendelse, før 

end den ønskede handling kunne udføres.  
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Der på kom forslag fra forsamlingen om, at bestyrelsen i stedet for forslag 7.2 og 7.3 

pålægges til næste generalforsamling at kunne fremlægge et kommissorium for 

bestyrelsens arbejde til godkendelse. 

Forslagsstillerens begrundelsen er, at når generalforsamlingen har valgt personer til 

bestyrelsen, som man forventeligt må have tillid til, hvis man vælger dem, at disse 

personer så jævnfør vedtægternes § 6 Stk. 2: ”Bestyrelsen tegner foreningen udadtil, 

varetager foreningens overordnede ledelse og har det overordnede ansvar for 

foreningens økonomi”, også har evnen til blandt bestyrelsen eller suppleanterne selv 

at vælge de til de ønskede poster bedst egnede personer. Eller alternativt at 

bestyrelsen udpeger anden person til posten. Disse beføjelser bør formuleres til 

punkter i forslaget til kommissorium for bestyrelsens arbejde. 

 

Forsamlingen blev herefter enig om: at 

• godkendelse af Forslag 7.1 står ved magt. 

• alle øvrige forslag bortfalder. 

• bestyrelsen har ansvar for, at der til godkendelse på næste generalforsamling 

foreligger forslag til kommissorium for bestyrelsens arbejde 

• kommissoriet er i overensstemmelse med vedtægternes §6 

• kommissoriet indeholder bestemmelse om, at bestyrelsen ved konstituering 

efter valg af formand og kasserer af sin midte eller blandt suppleanterne vælger 

eller udpeger repræsentant (-er) til tillidsposter 

• bestyrelsen er bemyndiget til, at tildele tilskud til ansøgte projekter, der er i 

overensstemmelse med foreningens formål 

 

Forslaget om et kommissorium vil bevirke, at der forud til vedtægternes §6 skal 

foreslås tilføjes et ny Stk. 4, der pålægger bestyrelsen at arbejde efter det af 

generalforsamlingen vedtagne kommissorium. Teksten kunne være: ”Bestyrelsen har 

ansvar for, at der til enhver tid foreligger et af generalforsamlingen vedtaget 

kommissorium, hvor ud fra bestyrelsens arbejder og agerer.” 

 

Ref/BLR 


